
Totti: Czemu mam kończyć karierę, jeśli czuję się dobrze?
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Francesco Totti powraca. Kapitan Giallorossich udzielił wywiadu dla Sky

Sport, w którym mówił między innymi o ewentualnym zakończeniu kariery.

Niezależnie od tego, co zostało zapisane czarno na białym, możemy

powiedzieć, że nie ma gwarancji, że możesz zakończyć karierę w tym

sezonie?

- W piłce nożnej nic nie jest oczywiste, szczególnie że, jeśli wrócić do poprzedniego

sezonu, kiedy mówiono, że jestem skończony, gdzie określano mnie

czterdziestolatkiem, który powinien był zawiesić buty na kołku... W tej pracy często

się to zdarza, zwłaszcza gdy sprawy nie idą we właściwym kierunku. Dalej każdy

jest wolny w wyrażaniu tego, co myśli, zawsze w odpowiedni sposób. Mam wiarę,

ufam swojej głowie, swojemu ciału i jestem przekonany, że nadal mogę dać wiele

drużynie. Dlaczego mam kończyć karierę, jeśli czuję się dobrze fizycznie?

Jest jakaś szansa, że Roma wygra mistrzostwo lub jakiś puchar? Czy też

uważasz, że Juventus ma coś więcej?

- Niestety to nie zależy od nas, gdyż są pierwsi i musimy być bardziej konkurencyjni

z każdego punktu widzenia. Musimy mieć więcej złości sportowej, gdy mierzymy się

z mniejszymi zespołami. Brakuje nam wytrwałości, złości sportowej, bycia naprawdę

wielkim zespołem. Juve, gdy mierzy się z Chievo lub Bologną, wygrywa wszystkie

mecze, nawet grając źle. Myślę, że to jest siłą Juve, które nigdy nie odpuszcza.

Wychodzą na boisko z głodem, naprawdę przekonani, że mogą wygrać wszystkie

mecze.
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